



## Referat

### Håndballgruppen - SSK

Periode: 18-Sep 2018    Tid: 20:00-22:00    Møtenr.: 08    Nullpunkt: Årsskiftet

Referent: Trude S

Tilstede: Stian M, Paal T L, Aina L, Trude S

Forfall:

| Sak nr.  | Sak  | Frist:    | Ansv.: |
|----------|--|-----------|--------|
| 2018/029 | <b>Hva skal Arrangementskomiteen gjøre for oss i Håndballgruppen?</b><br>Da det er knyttet litt usikkerhet til hvilket mandat og ansvar denne gruppen har, tar Stian dette opp med hovedstyret på neste møte for å få en avklaring.<br>Aina Larsen og Katrine Abelsen skal ha det overordnede ansvaret for 2 div.<br>Resten er ikke klart. | Juni      | Stian  |
| 2018/007 | <b>Trenerkontrakter ny sesong -12 år og opp</b>  | Avsluttet | Stian  |
| 2018/047 | <b>Søknad til NHF om Lerøy arrangement</b><br>Vi er oppfordret til å søke arrangement i 2. kval runde om Sotra/Kjøkkelvik går videre fra 1. runde. Trude kontakter Ulrik og Anders og informerer om styrets og arrangementsutvalgets involvering i arrangementet. Knut Waage kontaktes som tidtaker.                                       | Avsluttet | Trude  |
| 2018/095 | <b>Dekking av utgifter til drakter</b><br>3 Sotraspillere har søkt om dekking av utgifter som kommer i forbindelse med spill med Kjøkkelvik for sesongen. Utgifter er sponset med 500 kroner til draktpakke for hver av spillerne  | Avsluttet | Stian  |
| 2018/109 | <b>Arrangement 2 div – avtale ansvar</b><br>G18 har påtatt seg ansvaret for å avvikle arrangement for 2 div  | Avsluttet | Aina   |

|  |  |       |                   |
|--|--|-------|-------------------|
|  | <b>Generelt</b><br>Jobbet gjennom møtet for å ferdigstille kontrakter, innspill til sportsplan og strategiplan 2019-2023 | Pågår | Stian/Anders/Alle |
|--|--|-------|-------------------|

Håndballgruppen